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MAGURA HC3 and HC leverblade 
HC3與 HC 拉柄 

Model HC HC3 

MT2 X X 

MT4 2701250 X 

MT5 2701249 X 

MT6 2701248 2701251 

MT7 2701246 2701251 

MT Trail 2701247 2701251 

HC leverblade for MT4 and MT5, HC leverblade for MT6 and MT7 and HC3 leverblade for MT6, MT7 and MT8. 
ATTENTION: HC Leverblade will NOT work with MT2!  

HC 拉柄適用於 MT4、MT5、MT6、MT7，HC3拉柄適用於 MT6、MT7、MT8。 
注意：HC 拉柄、HC3拉柄不適用於 MT2！ 

At the MT6 and MT7 take out the BAT adjuster or the bearing shaft. Push down lockring and turn 90°. 
ATTENTION spring. Activate the leverblade and pull out shaft. Remove now carefully the cover. 

取出 MT6︑MT7 的 BAT 調整棒或插軸（無 BAT 時，僅配置插軸），壓下固定環並轉向 90 度，取下時注意
彈簧，小心保存避免遺失，輕輕按壓拉柄，然後取出插軸，最後小心移除煞把本體飾板。 

All MT brakes: Take a punch and push out the leverblade pin from LEFT to RIGHT (leverblade shows forward) of the 

masterbody until you can take out the leverblade. 
MT 全系列煞車：使用工具輕輕敲擊一下煞把本體與拉柄之間的拉柄插銷，拉柄正面朝向操作者的方向，由左至
右用力推出拉柄插銷，直到可以順利取下拉柄。 

Install now the new leverblade. Push the leverblade pin carefully in until the pin is flush on both sides. 
ATTENTION: ALLWAYS replace the BAT adjuster with the bearing shaft when using HC3 leverblades. 

安裝新拉柄，將拉柄插銷小心推入，直到插銷兩端均勻密合煞把本體，注意：選用 HC3拉柄時，只能使用插軸
進行安裝，無法搭配 BAT 調整棒。 



Install now BAT Adjuster or bearing shaft: pull carefully the leverblade, slide on the spring carefully and fix it with the 
lockring, push down and turn 90°. Then install the cover carefully. 

安裝 BAT 調整棒或插軸：輕輕按壓拉柄並置入插軸，將彈簧小心滑入煞把本體，安裝固定環，壓下固定環並
轉向 90 度，最後小心貼合煞把本體飾板。 

Reach adjustment at HC and HC3 leverblade adjustable with allen key 3mm. 
Check the leverblade for free movement and function. 

HC 和 HC3拉柄皆可使用 3mm 內六角扳手進行握距調整，調整後需檢查拉柄的作動與功能是否正常。 

ATTENTION: Take care of the pressure pin position, the notch must point 
forward. 

注意：請留意壓力插銷的位置，其切口必須朝向拉柄末端處。 

Reach Adjustment at HC3 with 3mm allen key. Adjusting brake power (Ratio Adjust) with Torx T25. 
HC3拉柄的握距調整使用 3mm 內六角扳手，而煞車制動力（比率調整）則使用 T25 扳手進行調整。 

Download the complete manual on www.magura.com 
欲下載完整版手冊，請上官方網站 www.magura.com 

Specifications are subject to change without prior notice! 
規格如有變更，恕不另行通知！ 
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